

**From:** Frontier Mine Review / Examen Mine Frontier (CEAA/ACEE) <[ceaa.frontierminereview-examenminefrontier.acee@canada.ca](mailto:ceaa.frontierminereview-examenminefrontier.acee@canada.ca)>

**Sent:** December 12, 2018 4:46 PM

**Subject:** Notice - FRONTIER OIL SANDS MINE PROJECT // Avis - PROJET DE MINE DE SABLES BITUMINEUX FRONTIER

Close of the Record:

The Frontier Oil Sands Mine Joint Review Panel has closed the record for the review. The information that the Panel requires to complete its mandate has been obtained and made available on the public registry. Effective immediately, no additional comments or information will be accepted by the Panel.

The Joint Review Panel is proceeding with the preparation of its report. The report will set out the Panel's rationale, conclusions and recommendations regarding the environmental review of the project and a decision on Teck's applications for the Alberta Energy Regulator. The report will be submitted to the federal Minister of Environment and Climate Change for decision, to the Government of Alberta, and be made public.

Clôture du dossier :

La commission d'examen conjoint établie pour examiner le projet de mine de sables bitumineux Frontier a clos le dossier de l'examen. Les informations dont la commission a besoin pour compléter son mandat ont été obtenues et sont disponibles sur le registre public. À partir de maintenant, aucunes informations ni commentaires supplémentaires seront acceptés par la commission.

La commission procède à la préparation de son rapport. Le rapport énoncera la justification, les conclusions et les recommandations relatives à l'évaluation environnementale du projet et une décision concernant la demande relative au projet à l'Alberta Energy Regulator. Le rapport sera soumis à la ministre fédérale de l'Environnement et du Changement climatique pour qu'elle prenne une décision, au gouvernement de l'Alberta, et sera rendu public.